
  

Protokoll 

Övre Norra Bilsportförbundet 

   
  Protokoll:  Styrelsemöte nr 15/17 

  Datum:  den 17/12 - 17 

  Tid:  2010 

  Plats:  Telefonmöte 

  

  Närvarande:  Theres Thörnevall 

   Per-Åke Nilsson 

   Hans Aldenlöv, Kansli 

   Lars Åkerström 

   Martin Dahlén, adj ungdom 

   Benny Karlberg 

 

  Frånvarande:  Anna Öbrand 

   Thomas Fredriksson 

   Johan Haraldsson 

 

§ 190. Mötets öppnande. 

   Ordförande hälsar välkommen, och öppnar mötet. 

 

§ 191.  Val av sekreterare för mötet 

   Per-Åke föreslår Theres. 

   Beslut: Mötet väljer Theres till sekreterare. 

 

 § 192. Godkännande av föredragningslistan. 

    Beslut: Mötet godkänner föredragningslistan. 

 

 § 193. Föregående protokoll. 

    Beslut: Mötet godkänner föregående protokoll. 

 

 § 194. Uppföljning av fattade beslut. 

    Kvarvarande punkt angående namnen för kommittén NTF/Ungdomar. Mötet 

   återkommer till tillbudsblankett. Theres har svarat Otilia Lindblad och Lars Schödén. 

 

 § 195. Info. av ordförande. 

 Två DOG möten. Ordförande närvarade vi det första. Gällde distriktsindelningen,  

fick tillbaka ärendet av förbundsstyrelsen för upprättande av konsekvensanalys. 

Diskussioner om en ny bilklass, Bilcross, reglementet är inte godkänt ännu.  

 

 § 196. På gång. 

 Info om nya kommittéer. Diskussioner om förslag på namn och sammansättning.  

Namn och dylikt beslutas vid nästa fysiska möte. 

 

 

 



  

 § 197. Ekonomi. 

   Kassören redogör för resultat och balansrapporter. Resultatet för 2017 ser ut att bli 

   aningen positivt.  

  

 § 198. Skrivelser och meddelande 

1. Skickat till klubbarna om tävlingsrapporter & Lots.11/12 

  Problem med klubbar som inte skickar in tävlings- träningsrapporter. Detta ställer till 

  problem för distriktet gentemot förbundet. 

 

2. Påminnelse om verksamhetsberättelse   11/12 

 

3. Skickat till klubbarna inbjudan och julhälsning   11/12 

 

4. Mats-Oves enkät från valberedningen.   12/12 

 

5. Ställningstagande från Västra   12/12 

    Hänskjuter till nästa fysiska möte. 

 

6. Frågan från Kurt Jönsson   14/12 

 Stadgar i sin helhet skickade till Förbundsstyrelsen. 

 

7. Crosskart regler inför isen.   15/12 

   

8. Thomas Fredrikssons fundering.    6/12 

 Hänskjuter till nästa fysiska möte. 

 

9. Bil-O:s SGA möte     7/12 

 

10. Förslag på tillbudsblankett    7/12 

   Tillbudsblankett läggs ut på hemsidan. 

 

11. Röstlängd    11/12 

 

12. Organisation ÖNBF.   11/12 

 

13. Säkerhetsrådgivare möte 24-25/3   13/12 

 

 

 § 199. Skatteregler. 15/12 ink. 

    Information om skatteregler gällande reseersättning och stipendier. 

 

 § 200. Årsmötet   

 50 % av verksamhetsberättelser från distriktets kommittéer saknas, stoppdatum 

närmar sig. Lokal för årsmötet oklart. 

 

  



  

§ 201. Övriga frågor. 

        A. Ungdomsforum Bosön 

Martin informerar. Helgen bestod av föreläsningar och gruppövningar. Protokoll från 

helgen läggs ut på hemsidan. 5 av 43 deltagare var från distriktet. 

   B. Avtackning. 

    C. Vagnsboksutfärdarna inom folkrace har problem att få tag på vagnböcker. 

 

§ 202. Nästa styrelsemöte. 

    2018-01-07, fysiskt möte i Skellefteå 7 januari. 

 

§ 203. Mötet avslutas. 

    Mötet avslutas 2240. 

 

 

 

 

 

Protokollförare  Justerare 

 

 

………………………….   ………………………….. 

Theres Thörnevall  Per-Åke Nilsson



  

 

 

 

 


